
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 
Har någon dialog förts med arbetstagarnas 
organisationer gällande förslaget om 
angiverilagstiftning?  
 
Den upprörda debatten om den angiverilagstiftning nuvarande 
regering har deklarerat att de vill införa har väl knappast 
undgått någon. Organisation efter organisation har tydligt 
deklarerat hur negativt det skulle påverka deras yrkesutövande. 
Från skolans värld till vården och även läkare med vissa gränser 
har meddelat sig negativa till en angiverilagstiftning.  
 
Min fråga till personalutskottets ordförande är om det förts 
någon dialog med några av de fackliga organisationerna som 
företräder regionens yrkesgrupper? 
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